
Protokół Nr  17/10 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  27 września 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Powiatem Białogardzkim w celu 
realizacji partnerskiego projektu dofinansowanego w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011- druk A, 

b) przyjęcia  „Programu  Rewitalizacji  Miasta  Białogard  na lata 2011-2020” – druk D, 
c) zabezpieczenia środków finansowych na realizację projektu finansowanego częściowo w 

ramach Działania 8.3 Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka – druk K, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 - druk E, 
e)  podjęcia     realizacji     przedsięwzięcia     inwestycyjnego „Budowa  krytej  pływalni  

przy  ul.  Moniuszki  w  Białogardzie” - druk I, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na 

przebudowie ulic Asnyka, Curie-Skłodowskiej i Polnej w Białogardzie – druk J, 
    g) o zmianie uchwały budżetowej na 2010 rok - druk G, 
    h) udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji – druk L, 

i) o zmianie uchwały budżetowej na 2010 rok - druk Ł, 
j) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta – druk F, 
k) utworzenia  miejskiej  jednostki  budżetowej – Warsztat Terapii Zajęciowej – druk M. 

3. Sprawy różne 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1  

Posiedzenie o godz. 1320 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan Purol z 
uwagi na brak quorum o godz. 1300. O godz. 1320 przyszedł radny W.Czurko.  W posiedzeniu 
uczestniczyło 3 radnych. 

Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-3 
(jednogłośnie).   
 

Ad 2 

O godz. 13.23 przyszedł radny T.Szwed. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał: 

a) podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Powiatem Białogardzkim w celu 
realizacji partnerskiego projektu dofinansowanego w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011- druk A, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
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S.Purol – pytał czy warto się pokusić, aby znaleźć środki w budżecie Miasta, gdyby 
dofinansowanie nie było skuteczne? 

Burmistrz – wyjaśnił, że jest ustalona kolejność ulic do przebudowy i to będzie realizowane. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 
 

b) przyjęcia  „Programu  Rewitalizacji  Miasta  Białogard  na lata 2011-2020” – druk D, 
Przedstawił: Piotr  Janowski, Naczelnik Wydz. RGS 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed - pytał czy wszystkie wspólnoty muszą przystąpić do tego projektu? 
Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że nie, ale pojedyncza wspólnota nie będzie miała 

szans. Dlatego może się połączyć kilka wspólnot do realizacji podprojektów.  
W.Czurko – pytał jaką wartość przyjęto dla zadań, które Miasto miałoby realizować? 
Naczelnik Wydz. RGS  – odpowiedział, że nie ma rozgraniczenia. 
W.Czurko – stwierdził, że ilość wspólnot może spowodować, że Miasto nie będzie miało 
środków dla innych. 

S.Hatłas – pytał co ze wspólnotami? 
Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że zarządcy mają upoważnienie do działania w imieniu 

wspólnot. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 

c) zabezpieczenia środków finansowych na realizację projektu finansowanego częściowo w 
ramach Działania 8.3 Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka – druk K, 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca Burmistrza 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał jak to będzie zabezpieczone przed sprzedaniem? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że będzie umowa użyczenia, sprzętu nie można wynieść poza 

miejsce, będzie także  ubezpieczony. 
W.Czurko – czy będą dodatkowe koszty? Radny pytał z jakiego działu będą te środki? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że będą, są w uzasadnieniu. Kwalifikacja budżetowa będzie 

wskazana przez Skarbnika Miasta. 
W.Czurko – zgłosił wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku Komisji z uwagi na brak 

wskazania środków w budżecie Miasta na zabezpieczenie projektu. 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że zdjęcie tego punktu zniweczy ją, aby można było 

zrealizować program. 
S.Purol – pytał dlaczego wskazane środki nie zostały zawarte w treści uchwały?  
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że środki w kolejnych latach nie są jeszcze znane, bo to 

będzie wynikało z przetargów. 
T.Szwed – pytał czy to zostało uzgodnione ze Skarbnikiem Miasta? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że takie środki zostaną zapisane w projekcie budżetu 

Miasta na 2011 rok z działu oświaty. 
 
Wniosek:  
Komisja przegłosowała zdjęcie projektu uchwały z porządku Komisji z uwagi na brak 
wskazania środków w budżecie Miasta na zabezpieczenie projektu: za-2, przeciw-1, 
wstrzymało się-2. 
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d) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 - druk E, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
S.Purol – zgłosił wniosek, aby zmienić zapis odnośnie  ul. Asnyka na lata 2009-2011. 
W.Czurko – przychylił się do wniosku. Jeżeli nie będzie dofinansowania Rada zawsze może 

zmienić. 
T.Szwed – powiedział, że przeniesienie tego może spowodować, iż nie zostanie to 

zrealizowane, gdy Miasta nie będzie stać przy braku dofinansowania.  
Burmistrz – odpowiedział, że WPI nie wskazuje finansowania, bo to jest w planie 

budżetowym. Nie ma przeszkód w takim zapisie, bo konkretna uchwała wskazująca 
finansowanie rozpocznie realizację inwestycji. Burmistrz proponował pozostawienie lat 
2009-2012. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
e)  podjęcia     realizacji     przedsięwzięcia     inwestycyjnego „Budowa  krytej  pływalni  

przy  ul.  Moniuszki  w  Białogardzie” - druk I, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrał: 
T.Szwed – powiedział, że basen jest potrzebny w mieście poza innymi potrzebami, bo inne 

miasta o wielkości Białogardu już dawno mają baseny. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie podjęcia realizacji inwestycji polegającej na 
przebudowie ulic Asnyka, Curie-Skłodowskiej i Polnej w Białogardzie – druk J, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

O godz. 14.10 przyszedł radny B.Stanczewski. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
 
    g) o zmianie uchwały budżetowej na 2010 rok - druk G, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 

    h) udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji – druk L, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy Miasto zapłaci za faktury czy przekażemy gotówkę, bo w czerwcu 

przekazaliśmy środki na patrole, których nie było widać w mieście? 
Burmistrz – odpowiedział, że przekażemy gotówkę a Policja rozliczy się fakturami. 
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W.Czurko – stwierdził, że będzie się wstrzymywał, bo do tej pory monitoring funkcjonował bez 
remontu, chyba, że Komendant sfinansuje z własnych środków. 

T.Szwed – powiedział, że taka szatnia przydałaby się Policji, ale nie ze środków Miasta. Do 
tej pory nie ma rozliczenia środków, które Miasto przekazało na patrole. 

S.Purol – pytał czy dalsza rozbudowa pociągnie kolejne środki z budżetu Miasta?  
Burmistrz – odpowiedział, że dotychczasowy monitoring wymaga zmiany, m.in. przebudowy 

systemu energetycznego. Zapisane środki zmniejszą środki Miasta na zakup kamer. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
i) o zmianie uchwały budżetowej na 2010 rok - druk Ł, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0. 
 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu miasta – druk F, 

 
Punkt został zdjęty z porządku Komisji. 
 

 
k) utworzenia  miejskiej  jednostki  budżetowej – Warsztat Terapii Zajęciowej – druk M, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – powiedział, że część budynku po Unii sprzedał komornik. 
Burmistrz - wyjaśnił, że jest propozycja przeniesienia warsztatów do MDK. 
W.Czurko – stwierdził, że budynek MDK nie jest przystosowany do osób niepełnosprawnych. 
 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 

Ad 3 

 W sprawach różnych radni zapoznali się z informacją z działalności Komisji w 2010 
roku ( w załączeniu) oraz poruszyli następujące sprawy: 

S.Hatłas – zgłosił problem dokończenia ul. Bol. Śmiałego od Nr 24 do ul. Mickiewicza i 
przełożenia płyt drogowych. 

 

Ad 4 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz.16.15   zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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